

Zápis z porady vedení konané dne 4. 2. 2013

Přítomni: Kohoutková, Bartošek, Šrubařová, Novotná Buršíková, Dostál, Ledvinka, Křenek, Holub, Regner, Račanský, Matyska

Omluveni: Veselý

1. Organizační řád ÚVT

- V úterý 5. 2. bude představen organizační řád na vedení MU, následně by jej měl rektor podepsat s platností a účinností od 1.2.
- Všichni divizní vedoucí pošlou řediteli finální názvy svých oddělení se jmény vedoucích oddělení (hlavně administrativa), stačí v češtině. (odpovídají všichni divizní vedoucí včetně Ledvinky)

2. Vědecká rada

- bude mít 9 lidí – 3 z ústavu, 3 osoby z univerzity (požádání prof. Kozubek, doc. Dušek, prof. Damborský), 3 externí (ještě otevřeno, pozvání prof. Hlaváč z ČVUT a rektor VŠB prof. Ivo Vondrák, 3. osoba zatím chybí, ideálně někdo z firemního prostředí, problém s možným střetem zájmů. Alternativa Ing. Svoboda, ředitel Státní technické knihovny).

3. Kontrola úkolů z poslední porady

- Dostál – mobilní operátor – domluveno se Sellnerem, že budeme u všeho
- Kohoutková – prostory pro GIS – proběhla schůzka, stanoven rozsah prací a harmonogram včetně dokončení – tento týden pošlou návrh řešení k připomínkám, kolem 14. února by se začalo s realizací, hotovo má být za týden. Klimatizace se bude řešit dodatečně. Do půlky února proběhne stěhování GISu.
- Ledvinka – má kontakt na INOSYS, potřebuje termín pro schůzku. Křenek mu pošle své termíny (odpovídá Křenek, následně Ledvinka).
- Regner – FF chce dohled nad sítěmi a servery – mapujeme si, co máme (Nagios apod.). Asi bychom nabídli přechod na náš Nagios. Do budoucna se bude muset řešit vytvoření dohledového centra. Částečně ho máme u Regnera a u Sapáka, Křenek k němu přidá Holera. Je potřeba sledovat, co plánuje celouniverzitní facility management. Holub si do 14 dnů nachystá představu, jak by to mělo vypadat. (odpovídá Holub)
- Odvody z projektů - v pátek poslal Matyska kvestorovi oficiální stanovisko návrhu, co chceme odpustit z odvodů a co akceptujeme. V loňském roce odvody zatížené věci (Hrtoňová) zůstávají, stejně jako mezinárodní projekty, SIT MU řadíme mezi projekty s nárokem na plné zproštění odvodu, CERIT-SC – doporučeno převést do kategorie plného zproštění odvodu; dále v průvodním dopise doporučeno zatížit jednou třetinou odvodu veškerou hospodářskou činnost, ne pouze vybrané činnosti. Ledvinka a Šrubařová přešlou kolegiu zmíněný návrh (odpovídá Ledvinka, Šrubařová)
- otázka Moodlu do budoucna – aktuálně pouze v projektu N. Hrtoňové, ÚVT nemá zájem zasahovat ve větší míře do podpory výuky (potenciální třecí plocha s ISem).

- v pátek 8. 2. proběhne školení o zakázkách, je třeba upozornit hlavně na problémy. Matyska chce, aby ÚVT přešel maximálně na digitální zpracování agendy (dovolené, cestáky). Školení – cílem najít společnou řeč odborných pracovníků a administrativy. Podobných akcí se bude konat více. Holub se sejde s Budíkem a Jakubičkou ohledně podoby zahraničních cestáků. (odpovídá Holub)
- plán kontrol – žádáme podněty od všech členů kolegia. Do příští porady se všichni podívají na plán z loňska a předloňska (rozešle Buršíková), vyhodnotí, které kontroly nedělat, které dělat. Primárně se vyjádřit i tomu, co se zdá absurdní. Do 14 dnů by měla být první verze plánu kontrol hotova. (odpovídá N. Buršíková)
- Regner – dotaz na Malinku zatím bez odpovědi (nemoc), měl by vyjádřit cca do týdne.
- rámcová smlouva – výhrady z MŠMT k monitorům s reproduktory, nepochopení fungování katalogu. Regner připravil vysvětlení. Požadovaný počet obyčejných počítačů omezíme cca na 40 ks měsíčně – Regner to sdělí Baudysovi (monitory 20 a 20 ks) – týká se jen dodávky do 5 dnů. (odpovídá Regner).
- připojení linců na FN Brno – probíhá na úrovni techniků
- CEITEC – přibývají požadavky jejich pracovišť na nestandardní věci, je třeba svolat schůzku na vyšší úrovni. LM může oslovit Koču, ale potřebuje formulovat obsah schůzky. Regner poslal informace kolegiu, čeká na vyjádření. Tento týden je třeba zformulovat obsah schůzky, možná už oslovit CEITEC. (odpovídá Regner, LM)

4. Různé

- příští týden nebude Bartošek, Křenek, Regner
- Rádio R – ÚVT poskytuje FSS hostování streamingu studentského rádia (Rádio R) – připravují otevření romského rádia, chtějí podporu. Už využívají nadstandardně CPS pro zkoušení. Holub odpoví velmi opatrně – nemůžeme přímo podporovat neziskovky jen tak. (odpovídá Holub)
- Dostál – zmapuje naši výuku na MU (po formální stránce se na výuce na univerzitě může podílet akademický pracovník nebo osoba na dohodu o výuce). Holub zmínil potřebu postupného vytvoření akademických pozic, LM souhlasí. Bude třeba upřesnit celkové požadavky na osoby na těchto pozicích. (odpovídá Dostál)
- Dostál zjistí, kdo z našich lidí bývá u státních zkoušek (včetně FEKTu) (odpovídá Dostál).
- za 14 dnů bude na poradě probrána otázka rozhovorů se zaměstnanci
- Googlové nástroje – měli by je umět lidi na koncové podpoře. Zvážit, zda nezačneme používat některé nástroje sami – kupř. kalendář. Stanovena odpovědná osoba, rozhodne, co chceme podporovat – Regner. Po shodě na nasazení konkrétních nástrojů se dotčení přizpůsobí. (odpovídá Regner).

- Račanský – dostal 3 projekty, 2 z min. vnitra, evropský projekt z Bruselu. LM se sejde ve středu dopoledne (8:15) s Račanským, co z těchto projektů vyplývá. (odpovídá Matyska)
- Holub se zeptá, kdy bude vyhlášeno od MŠMT dofinancování některých projektů (Thalamos) (odpovídá Holub)
- Regner – poslal návrh služeb na ÚVT. Jednotlivá pracoviště budou oslovována Křenkovou a Lovrantovou, do konce týdne se k návrhu vyjádří všichni z kolegia. (odpovídá kolegium)
- ve středu – jednání na CEITECu ohledně koncové správy – otázka placení. Regner udělá návrh spodní hranice nacenění. My řekneme peníze, které chceme, bavíme se o ceně služby, ne o výši mzdy dotyčného člověka u nás. Regner pošle první návrh. (odpovídá Regner)
- Rámcová smlouva – notebooky, jednat o nich s Regnerem
- Pištěk posílá dotaz, jak řešit zakázky u projektů. Nebude tam mzda, budou náklady na dohody. Otázka jak propojit liniové a projektové peníze zůstává do budoucna.
- Nábytek po Petrovi Glosovi – přednost má Kohoutková. Co tam zbyde, to se dá, kam je potřeba. Přijdeme o sklady, nutno vyklidit, vyměnit nábytky za staré, bez skladů nelze dlouhodobě odkládat.
- Místnost pro focení a sklady – skončí – možnost projednat s Peňázem využívání i nadále. Zahnout do rekonstrukce, aby bylo do budoucna stálým prostorem pro focení – potřeba domluvy s kvestorem (Sellnerem). (odpovídá Veselý)
- 4. 2. ještě možné přesuny lidí a zakázek – kdo chce něco změnit – ještě dnes to jde. Každá divize má zakázku, v ní podzakázka platu divizního, vládne tím ředitel. Každý divizní bude mít drobný rozpočet na neodkladné věci. Režie a neprojektové investice se dělají centrálně, pravidla se postupně vyjasní.

5. Funkční příplatky

- Ještě nemáme rozpočet, u některých lidí nejasněno. Pro vedoucí oddělení nyní platí 3 900–13 000. Zatím sjednotíme funkční příplatky pro vedoucí - začít níže – LM doporučuje základní příplatek 4,5 – 5 tisíc, tajemník a divizní se podívají na dosavadní výkonnostní příplatky a dají návrhy na nové. Odůvodnit příplatky než uvedené rozpětí. Ohlídat případy, kdy by na tom byli lidé po znovunastavení funkce škodní.

6. Personalistika a finance

- Smlouvy na dobu neurčitou – převod zatím konzultovat s LM. Na dobu určitou mohou rozhodovat divizní bez konzultace. V případě najímání nových lidí záleží na dohodě o cílovém stavu na oddělení (skupinu), konzultace s LM tam, kde jde o stav nad rámec z návrhu rozpočtu v září 2012.
- Od 1. 2. 2013 odvolána Šlapanská z funkce vedoucí oddělení, to povede Rexová
- omezit nákupy/výdaje do schválení rozpočtu
- fond rozvoje CESNET – pokusit se odvody dostat do jedné třetiny, pak potenciálně zajímavé

- investiční zakázky neprojektové budou patřit pod ekonomické oddělení.

7. Kontakty u pracovišť

- Potřeba zkontrolovat je a opravit (odpovídá N. Buršíková pro Kohoutkovou)

Zapsala:
Martina Novotná Buršíková

Schválil:
Luděk Matyska
ředitel ÚVT MU